

استمارة رغبات الالتحاق بأحد أقسام الكلية)

Declaration of Major Form

Student Information بيانات الطالب			
GPA المعدل التراكمي	Date التاريخ	Student's name اسم الطالب	Student's ID الرقم الجامعي

Student Signature : توقيع الطالب

- تكون كلية علوم الحاسب والمعلومات من أربعة أقسام . يمكنك إيداء رغبتك في الالتحاق بأحد هذه التخصصات ، وسيحدد التحاقك بإحداها بناء على القدرة الاستيعابية لكل تخصص 0

- قبل كتابة رغبتك، عليك الاتصال بالأقسام لمعرفة طبيعة ومجالات ودور كل تخصص، ثم اختيار التخصص الذي يوافق ميولك وقدراتك 0

- The college of computer and information sciences has four departments; each one offers a major field of study. You can apply to join any of them but the approval will rely mainly on the capacity of each department.
- Before filling in with your wishes, please contact the departments to get details you might need to know about the nature, areas and the role of each discipline, so you can choose the major that perfectly suits your interests and abilities

حدد رغباتك بالشكل التالي : بوضع رقم (1) أمام رغبتك الأولى ورقم (2) أمام رغبتك الثانية ورقم (3) أمام رغبتك الثالثة وبوضع رقم (4) أمام رغبتك الرابعة ،وعليك تحديد جميع الرغبات وعدم ترك أي منها فارغ .

To indicate the major you wish to declare, write (1) next to your intended major, write (2) next to your second alternate choice major, write (3) next to your third alternate choice major and write (4) next to your fourth alternate choice major. Make sure that you indicate clearly all of the four choice and not to leave any of them blank.

Computer Engineering	هندسة الحاسب		Computer Science	علوم الحاسب	
Information Systems	نظم المعلومات		Software Engineering	هندسة البرمجيات	